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Статья посвящена исследованию проблематики роспуска парламентов субъектов Федерации Президентом 
России как меры конституционно-правовой ответственности. Последовательно рассматриваются современные 
теоретические подходы к пониманию сущности указанной меры, особенности нормативного закрепления, 
основания и процедура ее применения. Анализируются отдельные аспекты состава конституционно-правовой 
ответственности парламентов субъектов Федерации в контексте заявленной проблематики. 

Цель статьи состоит в выявлении проблемных аспектов участия Президента России и Конституционного 
Суда России в рассматриваемой процедуре, выявлении пробелов в нормативном ее закреплении.
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The article is devoted to the study of the problem of the dissolution of the parliaments of the subjects of the 
federation by the President of Russia, as a measure of constitutional and legal responsibility. Consistently consider 
modern theoretical approaches to understanding the essence of this measure, the features of the regulatory framework, 
the basis and procedure for its application. The several aspects of elements of the constitutional and legal responsibility 
of the parliaments of the subjects of the federation is analyzed in the context of the stated problems.

The purpose of the article is to identify the problematic aspects of the participation of the President of Russia and 
the Constitutional Court of Russia in the procedure under consideration, identifying gaps in its normative consolidation.
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